
Föreningen "TILLSAMMANS KAN VI"         PROTOKOLL
C/o Hermodsdalsskolan
Eriksfältsgatan 99                      1997-05-06
215 50  MALMÖ

Protokoll från styrelsemötet "Tillsammans Kan Vi"
som hölls 1997-05-06.

Närvarande:

Se bilaga 1 (sista sidan).

§ 1    Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 2 Jan-Erik Stjärnhäll och Johan Hallberg föreslogs till protokolljusterare.
         Förslaget bifölls.

§ 3    Dagsordningen för detta mötet godkändes.

§ 4    Föregående mötes protokoll godkändes.

§ 5 På ”Tillsammans Kan Vi”s sparkonto fanns 1997-05-05, 9258,00 Kr.
Inkomster från disco (åk 1-6): + 3766,00 Kr.
Uttaget för utgifter för discot 16 Maj (åk 7-9): - 1500,00 Kr.

Dansens kassa diskuterades och ärendet bordlades för vidare undersökning om
vad som överenskommits mellan Maria Larsson och Helene Lindblad. Det ska
vara utrett framvid nästa möte.

§ 5a Årsmötet är den 3 Juni 1997. Inkom med förslag på punkter för årsmötet. Din
personliga närvaro önskas, tack, men det går lika bra att skicka någon annan
med din fullmakt.



Några av punkterna vid årsmötet:

* Val av styrelseledamöten och suppleanter
* Redogörelse av det gångna året och dess aktiviteter
* Inkomma med förslag och information för kommande termins (höst/vinter
97) aktiviteter
* Göra en ”Survey” till elever/föräldrar och lärare om de känner till TKV, hur
de vill ha informationen från TKV och vilken typ av information de vill ha.
Helene Lindblad skulle kolla upp med sin överordnad om det går att göra detta
utskick per post till ca 200-250 högstadieelever (och dess föräldrar).

God överraskningsfika kan komma att finnas.. säg därför gärna till i förväg så
även du kan ”garanteras” detta.

§ 6 Skolan informerade inte då de uteblev.

§7      Verksamheterna rapporterade följande:

* Dans - Kontaktperson är Maria Larsson

- Allt går som en dans.
Angående dansens kassa, se punkt 5.

Sekunderna innan Maria Larsson gick från mötet blev vi kort informerade om
att Dansen ska ha följande uppträdande:
31 Maj mellan kl 12.00-18.00. Plats: ”Gubbabacken” (lokal festivaldag).
13 Juni. Klockslag och plats okänd (för oss).

* Data - Kontaktperson är Bo Lövgren

- Allt går mycket bra. Fria aktiviteter med datorn för nuvarande. Totalt är det
15-20 stycken som går på verksamheten (tisdagar endast).

Till hösten blir det insläpp för nya elever. Likaså tillkommer en ny datorkurs
(inom programmering) riktat till högstadieelever.

* Innebandy - Kontaktperson är Johan Hallberg

- Från Johan själv fick vi höra att verksamheten fungerar mycket bra. 6-7
personer kommer fortfarande regelbundet. Dag och tid: Måndagar 17.00-18.00.

* Basket - Kontaktperson är Johan Hallberg



- Basketen är direkt efter bandyn på måndagarna och fortsätter under kvällen så
länge som intresset finnes och ingen annan verksamhet upptar gymnastiksalen.
Dvs Måndagar från kl 18.00 till tidigast 19.00.



* Disco - Kontaktperson är Ronni Hylander

- Påminnelse: Högstadiet (åk 7-9) har sitt disco den 16 Maj kl 20.00-01.00.
Föräldrar hjärtligt välkomna (fika bjudes).

- Discoteket för åk 1-3 blev en dundersuccé (godisförrådet tömdes, dryga 120st
besökare;). Däremot anses discoteket för åk 4-6 ett fiasko.. ett 30-tal kom och
nu undrar vi om det är informationen som inte förmedlades vidare till elev
korrekt (informationen delades ut och några lärare informerades muntligt) eller
om det var bristande intresse från eleverna.

- Katarina Olsen fick till att TKVs discotävling blev sponsrat med fyra cd-
singlar av en musikaffär. Vi tackar och bugar till både Katarina och
skivaffären.
Göra ett ”tackdiplom” till affären.

- Övrigt om högstadiediskot 9 Maj, se punkt 9.

§8 Ingen post inkommen.

§9 - Johan hallberg kommer att vara discjockey under höstens discoevenemang
tillsammans med Jimmy Went mot en symbolisk summa.

- Elevrådet ställde frågan om att få ta med en kompis. Detta får de klartecken
att få ta med (en kompis var). Följande information ska vara inlämnat senast
16 Maj kl 12.00 för att vara giltig:

Elevens namn, klass och dennes underskrift.
Kompisens namn, skola, klass och hemtelefonnummer..

- Elevrådet ställde önskemålet om att få använda Atriumet som ”pausrum” där
eleverna kunde få sig en nypa frisk luft.
Förslaget avslogs med hänvisning till problematik att spärra/låsa intill liggande
dörrar.

§10     Nästa möte är, som bestämts tidigare, och som tilllika är både sista mötet för
denna terminen och dessutom årsmöte:

Tisdagen den 3 Juni 1997 klockan 18.30. OBS! ÅRSMÖTE

§11     Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

        Vid protokollet                                                        
                                    Peter Frank (Sekreterare)



        Justerare                                                                                                              
        Johan Hallberg                            Jan-Erik Stjärnhäll

Bilaga 1.

Närvarolista

Ronni Hylander Bokviksga. 11, 213 74 Malmö 040-215636 Disco &
070-5389136 Ordförande

Jan-Eric Stjärnhäll Korallg. 6, 215 70 Malmö 040-948468 Kassör

Katarina Olsen Docentg. 5A, 215 52 Malmö 040-224740 Dans

Peter Frank Gånglåtsv. 49, 215 78 Malmö 070-47046270 Sekreterare

Johan Hallberg Gymnasistg. 25B, 215 51 Malmö 040-216033 Innebandy
Basket

Maria Larsson Gymnasistg. 2C, 215 51 Malmö 040-942478 Dans


